
Referat – bestyrelsesmøde d. 6. marts 2018 i ejendommens fællesrum. 

Til stede: Inge, Jacob,, Sanne og Tobias 

Afbud: Karianne 

 

Dagsorden: 

1. Opfølgning fra sidst 

a. Effekter på trapper 

b. Cykler, barnevogne mv. 

c. Udskiftning af målere 

  

2. Møde m. adm. 

3. Huslejeændring jf. GF-beslutning 

4. Evt. 

 

Ad 1a: Der står fortsat mange effekter på trapperne. Det er farligt og ulovligt – og disse skal fjernes. Inge 

har været rundt og tage dialogen med beboerne. Inge kontakter beboerne igen og sker der fortsat intet, 

fjernes effekterne.   

Ad 1b: På næstkommende arbejdsweekend laves der oprydning i cykelskur.   

Ad 1c:  Sanne har skrevet til Tellefsen, for at modtage 3 tilbud på at få opsat nye målere. Vi afventer svar.  

 

Ad 2: 

Inge og Jacob har været til dialogmøde med Christian hos Tellefsen. Bestyrelsen er positivt stemt og ser 

frem til et godt samarbejde.  

 

Ad 3: 

Huslejeændring er effektueret i andelsforeningen. Der er et udestående med fordelingstallet i 

Ejerforeningen – Jacob følger op.    

 

 

Ad 4a: 

Næste bestyrelsesmøde: Tirsdag d. 3/4-2018 

 

AD 4b:   

Bestyrelsen fik besøg af en andelshaver der ønsker at etablere badeværelse. Der blev fremlagt planer og 

beskrivelser af opgaven. Bestyrelsen har godkendt forslaget og andelshaveren går videre og søger 

godkendelse hos kommunen.  Bestyrelsen fremsender en bekræftelsesmail til andelshaveren.  

 

 

Mødet sluttede kl. 21 – dirigenten takkede for god ro og orden ☺ 

 

 

 

 


